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Z á p i s n i c a    č.  11 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 10. 11. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomný: Mgr. Koreň – ospravedlnený 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov  

4. Spoločnosť Dalkia – Návrh plánu technického rozvoja TTZ na rok 2012 

5. Odpredaj časti pozemku p.č. 324/2 na Rekreačnej ulici – prehodnotenie uznesenia 

6. Kúpa a zámena pozemkov na Sídl. 9. mája 

7. Vzdanie sa členstva v komisii a vymenovanie nového člena komisie pre otázky sociálne, 

zdravotné a bytové 

8. Rôzne 

       – výmena poškodenej kamery  

9. Dopyty a interpelácie poslancov 

10. Návrhy na uznesenia 

11. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – p. Bartakovič, členovia – 

Dr. Miklášová a Dr. Borovský. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: p. Rakús a Dr. Kubík. 

prítomných: 10                                                                                                                      

za: 10                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Ing. Nina Horská, 

Dr. Mária Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia uvedený na pozvánke. Navrhol zaradiť 

ešte do programu do rôzneho: prenájom časti pozemku na Čerenci, správu o pripravenosti škôl 
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a školských zariadení a zmenu účelu dotácie rím.-kat. cirkvi. Poslanec Ing. Duračka navrhol 

zaradiť odkúpenie 1/7 časti parcely B. Jobusovi a poslankyňa Dr. Miklášová navrhla zaradiť do 

programu schválenie zápisu do kroniky mesta. 

Na žiadosť riaditeľa Zákl. školy na Školskej ul. vo Vrbovom Ing. Tomčíka, bol poslancom zaslaný 

meilom text uznesenia č. 82/X/2011, ku ktorému vyjadrili svoj súhlas. Primátor využil túto 

možnosť, aby nemusel zvolávať k tomuto jedinému uzneseniu mimoriadne zasadnutie MsZ. 

Ing. Tomčík potreboval súhlas MsZ k predkladanému projektu. Uznesenie bolo zaradené medzi 

ostatné návrhy uznesení, o ktorých poslanci hlasovali na tomto zasadnutí. 

Hlasovalo sa o takto upravenom programe: 

prítomných: 9 

za: 9                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení predniesla Dott. Mgr. Ema Maggiová. Plnenie uznesení je 

súčasťou príloh tejto zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pani M. Šlauková mala dotaz na poslanca Dr. Borovského, čo by povedal na človeka, ktorý 

pripravil o peniaze zdravotne postihnutého človeka, vdovu a siroty. 

Dr. Borovský jej odpovedal, že na túto tému sa už nemieni vyjadrovať. Všetkým, ktorí boli 

ukrátení, boli peniaze vrátené. O tom, či to jej vyúčtovanie bolo správne alebo nie, on nerozhoduje. 

Ona s tým nesúhlasila, preto jej peniaze neboli vyplatené. A aj z toho, ako sa správala 

k Dr. Volárovi, sú sklamaní. Prehlásil, že na túto tému sa už vyjadrovať nebude. 

Podľa p. Šlaukovej sa mal o to niekto starať, bral za to peniaze. Ona si poctivo platila. Aj hl. 

kontrolórka zobrala za podanie trestného stíhania peniaze. Tie peniaze patrili jej.  A neodpovedal 

jej Dr. Borovský na konkrétnu otázku, čo si o takom človeku myslí. 

Dr. Borovský jej odpovedal, že keby sa slušne správala, bol by jej to vyplatil aj z vlastných peňazí. 

Primátor povedal, že by nebol rád, keby to skĺzlo do osobných invektív. Táto krivda bola 

spôsobená aj občanom pod správou Bytového družstva. Je to dlhodobý proces, ktorý sa tu 

nevyrieši. 

•  

Primátor prečítal list od Ing. Lackoviča ohľadom odkúpenia pozemkov na Horných dielcoch, čo 

s nimi mesto v budúcnosti mieni robiť. Hoci sa k tomu primátor už verejne vyjadril, odpíše mu, že 

nie je v právomoci štatutára sa k týmto pozemkom vyjadrovať. Sú to pozemky vo vlastníctve mesta 

a je tam priestor pre individuálnu bytovú výstavbu. 

•  

Mgr. Just – na Sídl. 9. mája pri tej vysokej bytovke pri križovatke rastú kríky. Je to tam 

neprehľadné. Či by bolo možné to tam upraviť. 

primátor – treba osloviť p. Záhorca, aby to vyrezali. A ak to vojde na multikáru, tak pri zvoze lístia 

by to vyviezli. 

•  

p. Šlauková – kam je možné dávať starý olej, 

primátor – bola výzva na zber oleja a na Vetese sú na to nádoby. 

p. Šlauková – existuje nejaká nádoba na plechovky z coca–coly? 

primátor –  mesto nemá na to zdroje, na likvidáciu. Na separovaný zber bol podaný projekt. Ak by 

vyšiel, nebol by problém vyčleniť na to nádobu. 

 

4. Spoločnosť Dalkia – Návrh plánu technického rozvoja TTZ na rok 2012 
 

Dalkia, a.s. Bratislava predložila návrh technického rozvoja TTZ mesta Vrbové. Navrhli dve akcie. 



 

 
MsZ č.11, 10.11.2011 

Strana 3 z 11 

 

Hydraulické vyrovnanie, pretože nie všade majú rovnako teplú vodu. Na začiatku majú príliš teplú. 

Ak chcú, aby aj tí na konci mali dostatočne teplú, je potrebné vyregulovanie. Táto akcia by bola 

financovaná z účtu nájomného, ktorú hradia mestu. Toto by žiadali odsúhlasiť. Druhú akciu – 

diaľkový prenos údajov kotolní na tepelný dispečing – chcú financovať z vlastných zdrojov. Na 

zasadnutí sa zúčastnili aj dvaja zástupcovia Dalkie – p. Kozák a p. Martinka, ktorí odpovedali na 

otázky poslancov. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia žiada špecifikovať pol. č. 1. Aké sú dôvody pre reguláciu, 

dokladovať prípadné sťažnosti nájomníkov bytov s dodávkou TÚV a tepla. Nesúhlasí s pol. č. 2, 

diaľkový prenos údajov kotolní na tepelný dispečing – realizácia z prostriedkov získaných za 

dodávku tepla od nájomníkov. 

 

Rozprava: 

Dr. Kubík – chcel by vedieť, ak si nezaregulujú vnútorný, či má význam zaregulovať vonkajší. 

p. Kozák – jednoznačne treba zaregulovať vonkajší. Jediná možnosť je hydraulické vyregulovanie. 

Ing. Duračka – ako je vykonávaný ohrev – cirkulačné čerpadlo vodu cirkuluje, sú tam straty, 

nedostatočná izolácia. 

p. Kozák – osadia sa regulačné ventily, cez ktoré ide veľký odber. 

p. Rakús – vás to bude stáť 8 tis. € a koľko to bude stáť každú bytovku? Tie náklady sa prejavia 

v teple. 

Ing. Horská – tie opravy by sa mali robiť len do tej výšky, koľko financií máme. A bod č. 2 – na 

našom zariadení a za vaše peniaze – tam by mala byť nejaká zmluva. 

p. Martinka – Dalkia je ochotná ten zvyšok prefinancovať. 

p. Spál – vy garantujete tým ľuďom, že na konci toho systému budú mať rovnako teplú vodu? 

p. Kozák – projektant to garantuje, to technické zariadenie bude namontované a Dalkia bude robiť 

v prípade potreby už len servis.  To hydraulické vyrovnanie je jednoznačne výhodné v prospech 

obyvateľov. Dalkia investuje niečo nové a na zariadení majetku mesta, preto žiadajú na to súhlas. 

A ostane to tam. 

primátor – nebolo stanovisko ekon. komisie, 

Dr. Kubík – komisia sa nevedela k tomu vyjadriť, nemali tam taký podrobný materiál. 

primátor – ale stanovisko nebolo záporné, 

p. Martinka vysvetlil ako sa robí zápočet. Do konca roku 2012 by boli na tom podúčte 7 500 €, 

zvyšok by dotovala Dalkia – mohla by sa predĺžiť splatnosť faktúry. 

p. Spál – do r. 2013 by to bolo urobené zápočtom? 

p. Martinka – my to urobíme, aby to mohlo fungovať. A predĺžime splatnosť faktúry. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  83/XI/2011. 

 

5. Odpredaj časti pozemku p.č. 324/2 na Rekreačnej ulici – prehodnotenie 

uznesenia 
 

 Tento bod predniesla Mgr. Sitárová. Materiál bol už predmetom rokovania, celá genéza 

ohľadom predaja pozemku, o ktorý má p. Brečová záujem je v prílohe zápisnice a mali ju 

k dispozícii s ostatnými materiálmi aj poslanci. Pani Brečová požiadala o prehodnotenie uznesenia. 

Stanovisko komisie výstavby: rešpektuje návrh Ing. Koreňovej na predaj v zmysle platnej 

legislatívy, t.j. odpredaj pod technickým vybavením – žumpa a elektromer alebo zámenu časti 

pozemku. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča predať formou osobitného zreteľa časť pozemku okolo 

žumpy. Výšku nech stanoví MsZ. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – viackrát sa týmto zaoberali. Osobne by nebol proti tomu, ale mrzí ho, že ona si určí 

cenu 6 €. Osobitný zreteľ má byť v tom, že má byť ten občan zvýhodnený na základe niečoho. 

napr. že tam má postavenú žumpu, legálne. Tá suma nie je obzvlášť vysoká. Stačí pozrieť na ceny 
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pozemkov realitných kancelárií. Ak nemá záujem o takýto pozemok za tú cenu, tak nevie, čo sa tu 

má riešiť. Osobitný zreteľ nemá s cenou nič spoločné. 

p. Rakús – mesto by tou zámenou nezískalo nič. 

Ing. Horská – tou zámenou sme chceli vyjsť v ústrety p. Brečovej, aby nemusela nič platiť, ale 

nesúhlasila s tým. Udržať ten pozemok v takej hranici od kopca v akej je a nie zmenšovať. 

p. Rakús – keby sa to bolo v r. 2006 poriešilo, nebol by teraz problém. 

Mgr. Sitárová – nebol tam založený LV. 

Poslanci potom hlasovali za to, aby uznesenie č. 57/VI/2011 zostalo v platnosti: 

prítomní: 9, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 1 (p. Rakús). 

Pani Brečovej sa dá odpoveď, že MsZ trvá na svojom uznesení. 

 

6. Kúpa a zámena pozemkov na Sídl. 9. mája 
 

 Tento materiál predložila Ing. Horská, bol už na rokovaní MsZ, ale neboli k nemu 

stanoviská komisií. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča kúpu a zámenu pozemkov v zmysle dôvodovej správy. 

Upozornila na chybné č. parcely. 

Stanovisko komisie výstavby: súhlasí s návrhom – kúpou pozemkov a zámenou. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – z akej položky pôjdu peniaze na kúpu pozemku. Mesto má pozemky, kde môže byť 

IBV a ideme kupovať ďalšie. 

p. Bartakovič – ak odkúpime ten pozemok pod cestou, my sa nezaväzujeme vybudovať  cestu. Ak 

to bude za takýchto podmienok, bude súhlasiť. Len táto obava by tam bola. 

primátor – ale kto bude financovať GP, odčlenenie pozemkov ap. 

p. Spál – za 20 € ideme kúpiť pozemok, ale sa nezaväzujeme vybudovať cestu. Veď koľko rokov 

sa nerobilo na Hrabinskej. 

Mgr. Just – tiež mal obavy, aby sa nezaviazali k niečomu, z čoho by nám vznikali záväzky. Oni to 

potrebujú k tomu, že na základe toho môžu žiadať o stavebné povolenie. Pokiaľ by žiadali 

o vybudovanie cesty, tiež by bol proti. Preto smerovať uznesenie tak, že sa nezaväzujeme k 

vybudovaniu cesty. 

primátor – ak by bol stavebníkom, žiadal by o prípojku elektriny, vody, plynu. 

Mgr. Just  – možno zmluvne podchytiť, že tú komunikáciu im mesto nevybuduje, možno si oni 

sami to urobia. 

primátor – a kto to bude robiť – návrhy na vklad, zmluvy ap.? 

Mgr. Just – ak je to tak, že to bude mesto stáť ďalšie výdavky ... Treba to prerokovať. 

Ing. Horská – na Brandejsovej sú súkromní investori, tie pozemky budú vysoké. Vybudovali cestu, 

prípojky ap. Mali by sme umožniť týmto ľuďom, aby si mohli stavať. Samospráva by mala pomôcť 

aj týmto ľuďom. 

Mgr. Just – ak by si to hradili sami, prečo by sme im mali stáť v ceste? Mali by sa oni z vlastnej 

iniciatívy informovať, čo by všetko mali hradiť. A my akou formou by sme im mohli pomôcť. 

Dr. Kubík – tie geometrické plány sú už vraj poriešené. Tak mi povedal Roman Klčo. 

p. Spál – navrhujem tento materiál na ďalšie zasadnutie pripraviť. 

 

Nebolo k tomuto materiálu prijaté žiadne uznesenie. 

 

7. Vzdanie sa členstva v komisii a vymenovanie nového člena komisie pre otázky 

sociálne, zdravotné a bytové 
 

 Člen komisie pre otázky sociálne, zdravotné a bytové, Mgr. Andrej Mešenec sa dňa 13. 10. 

2011 písomne vzdal členstva v tejto komisii. Vzhľadom na to, že Mgr. Miklovičová, ktorá 

zastupuje sociálnu pracovníčku počas dlhodobej PN, sa pravidelne zúčastňuje zasadnutí tejto 
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komisie, navrhol ju primátor za členku tejto komisie. Je veľmi šikovná, má z tejto oblasti 

informácie. Jeho návrh podporil aj p. Bartakovič, predseda komisie. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č.  85/XI/2011 a č. 86/XI/2011. 

 

8. Rôzne 
 

• Prenájom časti pozemku na Čerenci 

 

 Tento bod uviedol primátor, na základe požiadavky p. Dunku bol zaradený do programu 

dodatočne. Branislav Dunka si podal žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku p.č. 3168 susediaci 

s jeho pozemkom. Súhlasil by aj s prenájmom na kratšie obdobie napr. 5 rokov, s možnosťou 

výpovede napr. 2 mesiace aj počas tejto doby v prípade, že by mesto malo iný zámer s pozemkom. 

2 roky sponzoruje Slov. rybársky zväz., je otvorený aj k výpomociam mestu. 

Stanovisko komisie výstavby: súhlasí s prenájmom v súlade s platnou legislatívou na dobu neurčitú 

s výpovednou lehotou. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča prenájom pozemku schváliť, výšku nájomného určiť v zmysle 

platných právnych predpisov mesta. 

 

Rozprava: 

Ing. Duračka – pozemok užíva, svojvoľne si tam postavil garáž, stará sa oň. 

p. Dunka – chce sa vyhnúť, aby v rámci stavebného zákona nebol pokutovaný za čiernu stavbu. 

Mgr. Sitárová – bola urobená obhliadka. Upozorňuje, že aj prenájom sa riadi zákonom č. 138. 

primátor – tie záležitosti urobil predchádzajúci majiteľ, on to chce zlegalizovať. 

Ing. Hužovič – má tam chatu, pozná ten terén, 

primátor – je za riešenie, aby bola spokojnosť na všetkých stranách. 

p. Spál – tá garáž je využívaná? 

p. Dunka – je to náraďovňa, to auto tam negarážuje, dá sa premiestniť. 

Mgr. Šandrik – má mesto nejaký zámer na využitie na tento pozemok? Mohol by sa využívať 

takýmto spôsobom a mesto by získalo peniaze. Riešiť to formou obchodnej súťaže s tým, ak by sa 

vypracovali nájomné zmluvy na takéto pozemky a tak, že by nemohli byť zničené nejakým 

spôsobom. 

Ing. Horská – p. Dunka využíva stávajúci stav. Ale vzhľadom na to, že mesto nemá zámer, chce to 

do prenájmu s výpovednou lehotou. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  84/XI/2011. 

 

• Správa o pripravenosti škôl a školských zariadení 

 

 Materiál spracoval Dr. Kýška, referent školského úradu. Sú tam všetky informácie, ktoré sa 

týkajú tejto problematiky. Materiál je prílohou tejto zápisnice a mali ju k dispozícii aj všetci 

poslanci a vedúci útvarov.  

Stanovisko komisie: komisia správu prerokovala a odporúča správu zobrať na vedomie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  87/XI/2011. 

 

• Zápis do kroniky mesta 

 

 Na žiadosť Dr. Miklášovej, predsedníčky komisie kultúry a na návrh tejto komisie bol 

zaradený do programu tento bod. Pani Lechnerová tento rozsiahly materiál spracováva. Je to po 

obsahovej stránke vypracované dobre. Členom komisie bol tento materiál daný a budú zapracované 

pripomienky. Komisia odporúča  zápis po zapracovaní pripomienok schváliť. 
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Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  88/XI/2011. 

 

• Žiadosť B. Jobusa o kúpu 1/7 nehnuteľnosti 

 

 Žiadosť p. Jobusa predniesol Ing. Duračka. Pán Jobus odkúpil od p. Dobiáša nehnuteľnosť 

– dom. Aby mal prístup k svojej nehnuteľnosti žiada o odkúpenie 1/7 pozemku. Vlastníkom v 5/7 

je mesto Vrbové. 

Stanovisko komisie výstavby: súhlasí s odpredajom v súlade s platnou legislatívou.  

Ing. Duračka povedal, že každý by mal mať prístup k svojej nehnuteľnosti. Myslí si, že ten 

osobitný zreteľ by tam mohol byť. Treba predniesť nejakú cenu, uznesenie pripravil. 

Podľa slov p. Jobusa je pozemok nevysporiadaný, nikto s tým nevie nič robiť. Tá 1/7 toho 

budúceho majiteľa neobmedzí. Chce to tam skrášliť, ale chce mať hlavne istotu, keď do toho vloží 

peniaze. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – nejaké horibilné ceny by sa tam nemali stanoviť, lebo sľúbil vydláždiť tých 6/7. 

Ten dom sa nedá vysporiadať. 

Mgr. Šandrik – problém v predaji nevidí. V prípade tých spoluvlastníkov, môže spoluvlastník 

kedykoľvek napadnúť túto zmluvu do 3 rokov. 

p. Jobus – odkúpenie 1/7 sa mu zdá najjednoduchšie riešenie. A keby sa tí spoluvlastníci ozvali, 

bolo by to dobre, aspoň by sa to konečne pohlo ďalej. 

Ing. Horská – je to pozemok v centre mesta, mali by to poslanci zohľadniť. Tá cena 22,40 €/m2 by 

nemala byť pre neho vysoká. 

p. Jobus – navrhol cenu 300 € na tú 1/7 pozemku. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  89/XI/2011. 

 

• Žiadosť rím.-kat. cirkvi o zmenu účelu dotácie 

 

 Správca farnosti rím.-kat. cirkvi vo Vrbovom požiadal MsZ o zmenu účelu dotácie. Peniaze 

by chceli použiť na záchranu budovy – farského klubu. Ich žiadosť predniesol p. Bartakovič. 

 

Rozprava: 

Mgr. Just – budova je v súčasnosti mimo prevádzky. Tá budova, ak sa bude oprava konať, chce 

vedieť, či potom bude fungovať. 

p. Bartakovič – áno, a aj iní ľudia prispejú k tomu, aby sa tam mohli ľudia stretávať. 

Mgr. Šandrik – či si je správca farnosti vedomý, že táto dotácia bola na kostol a teraz bude 

zmenený účel, ak bude v budúcnosti dotáciu žiadať. 

p. Bartakovič – je uzrozumený. 

Dr. Borovský – je za to, aby tá budova bola zachránená. A môže slúžiť mládeži. 

Dr. Miklášová – tiež zdieľa tento názor a podporuje to. 

p. Bartakovič – pre ilustráciu do budúcnosti – chcú ju systematicky zrekonštruovať a využívať pre 

celú komunitu. Tie financie pôjdu okamžite na záchranu, aby sa tá budova mohla využívať. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  90/XI/2011. 

 

• Výmena poškodenej kamery 

 

 Materiál pripravil a predniesol Ing. Hužovič. V súčasnej dobe je jedna z dvoch kamier 

kamerového systému, ktoré sú umiestnené na stĺpe verejného osvetlenia na Nám. slobody a zaberá 

Beňovského ulicu poškodená a je nutná jej výmena. Firma Kelcom vypracovala dve cenové 

ponuky. 
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Stanovisko ekon. komisie: odporúča preskúmať zmluvu, záručnú dobu na osadenie a montáž 

kamery. Riešiť formou reklamácie osadenia a inštalácie u dodávateľa. 

Rozprava: 

primátor – situácia bola riešená po právnej aj technickej stránke. Reklamácia sa na to nevzťahuje. 

Odporučili to riešiť cez poisťovňu. Ak chceme tú kameru mať, musíme použiť prostriedky 

z rezervného fondu. Dal to posúdiť aj firme Videonics, to prepätie. 

Dr. Kubík – to nám môžu odísť aj ďalšie kamery. 

Mgr. Šandrik – priklonil by sa za otočnú kameru. Boli oslovené aj iné firmy s podobnými 

kamerami? 

primátor – ide tu o to, či je v MsZ vôľa. Bude prieskum trhu. 

p. Spál – tiež je za tú otočnú. Pri tej lacnejšej dali zľavu. Keď máme celý systém od firmy Kelcom, 

či by nedali zľavu aj na tú otočnú. 

Mgr. Šandrik – riešiť aj vysokoprepäťovú ochranu aj tých ostatných kamier. 

Dr. Borovský – na stanici MsP je joustick? 

Ing. Hužovič – nie, dá sa len priblížiť. Ale táto nová by mala. 

Dr. Borovský – tie otáčacie kamery sú vraj veľmi poruchové, 

p. Spál – zavolať predstaviteľov firmy a rokovať s nimi, 

Dr. Borovský – boli na to použité prostriedky z Eurofondov. Ak boli v projekte statické, či tam 

môžu byť otočné. Či by to nebolo vhodné v Trnave (u p. Baláža) zistiť, aby sme neprišli o tie 

peniaze. 

Mgr. Šandrik – vyhlasovateľ posiela týmto mestám nejaké informácie. Treba tam určite nejaký 

súhlas, pred samotnou platbou. Konzultovať to, či je tá výmena možná. 

p. Spál – dáva návrh schváliť predbežne a rokovať. 

p. Rakús – a prečo neurobiť niečo zvlášť? Veď taká zmluva tam je, že to ani poistené nie je. 

Dr. Kubík – treba sa vyjadriť k nejakej výške  a aj to, že to pôjde z rezervného fondu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  91/XI/2011. 

 

• Zakúpenie vírivky na štadión 

 

 Primátor predložil návrh na zakúpenie vírivky v hodnote 4 000 € na štadióne. Je to veľmi 

výhodná cena a navyše by sa tým obnovilo rehabilitačné stredisko na štadióne.  

 

Rozprava: 

p. Spál – futbalisti čerpajú peniaze aj na liečenie do kúpeľov. Tých 4 tis. € je dosť vysoká položka. 

primátor – chodia na regeneráciu, kde platia 20 €/hod. do Piešťan. Urobil by sa harmonogram, 

stanovil poplatok. Rekonštrukcia by už bola dokončená. Sú prerobené komplet sprchy, práčovňa. 

Stavebné úpravy neboli realizované z rozpočtu mesta. 

p. Rakús – je ťažká finančná situácia. Nevie si predstaviť, čo by povedali ľudia – 4 tis. € za 

vírivku. A pre futbalistov. 

primátor – to nebude len pre futbalistov. 

p. Rakús – je to nadštandard, 

Mgr. Just – nie je to zlá vec. Ale, či po určitom čase to bude fungovať. A ktovie, či to zabráni 

tomu, aby nechodili na regeneračné sústredenie. Bude sa musieť o to niekto starať. Nebolo by to 

zlé, ušetrilo by sa, keby to plnilo ten účel. 

Dr. Miklášová – na komisii sme mali bod: mládežnícky futbal. Hovorilo sa o probléme, že nie sú 

peniaze a teraz ich ideme dať na takýto účel. 

Mgr. Šandrik – nevie, koľko stoja tie pobyty v Piešťanoch, možno predložiť nejakú kalkuláciu, že 

niečo sa im zasa nebude preplácať. A či sa to zhodnotí alebo nie. 

Mgr. Just – tá regenerácia nie je len o vírivke. 

primátor – sauna je, sprevádzkuje ju generálny sponzor, aj tie stavebné záležitosti. 

Mgr. Šandrik – ak by sa tým ušetrilo, súhlasil by. Ale tie informácie nemá. A potom – ako to 

posudzujú tí občania? 
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Dr. Kubík – koľko by sa ušetrilo – urobiť nejakú štúdiu. Rozpočet na šport – to by sa o to ponížil? 

Dr. Borovský – je veľká výhoda, že Vrbové hrá takú súťaž, ale myslí si, že treba investovať do 

mládeže. Odchádzajú nám mladí do okolitých obcí. Má ale obavy, že pre tých futbalistov to 

nebude nič. Zo začiatku áno, ale ich nároky budú iné, vyššie. A keď sa to dozvedia občania – ako 

sa im to bude vysvetľovať? 

p. Rakús – tým mládežníkom nemá ani malinovku kto kúpiť. Pochybujem, že ich tam pustia. 

Mgr. Just – dajme hlasovať. 

Hlasovalo sa o tom, či je vôľa poslancov zakúpiť z prostriedkov rezervného fondu vírivku 

v hodnote 4 tis. €: 

prítomní: 10, za: 1, proti: 1, zdržali sa: 8. 

 

9. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Dr. Borovský – križovatka je znovu pokazená. Takéto riešenie nebolo vhodné. Rozprával sa 

s p. Silberhornovou, tá povedala, že treba požiadať prostredníctvom nej Správu ciest o opravu. Je 

potrebné napísať list. 

primátor – Ing. Plačko už tri krát písal. Tak nezmyselnú križovatku nevidel. Napísať sa môže, ale 

či odpovedia – nevie. 

•  

Mgr. Šandrik – sťažnosti obyvateľov nájomných bytov na Sídl. 9. mája – zateká tam. Situácia sa 

nezmenila, hoci sa na to viackrát sťažovali. Či by to nemohla opraviť tá firma v rámci reklamácie. 

primátor – je to tak naprojektované. Firma, ktorá to stavala, to neopraví. 

•  

p. Spál – či už mesto dostalo zmluvu od p. Kostúra, 

Mgr. Sitárová – nemá vedomosť, môže ho vyzvať. 

•  

Ing. Duračka – dal do zápisu z komisie dopravnú značku zákazu zastavenia od VÚB na úroveň 

križovatky. Ak tam zaparkujú autá, nie je možnosť tam vojsť. A ak vychádza, sú tam kríky a keď 

chce niekto odbočiť doľava, musí ísť až do cesty. Do tej žiadosti dopísať aj toto. 

primátor – plne s tým súhlasí. 

p. Spál – aj zo Súkenníckej ul. keď sa vychádza, 

primátor – to je všetko v kompetencii Správy ciest. 

Dr. Borovský – v „trikotskej“ uličke boli parkovacie miesta naprojektované pozdĺž. Tam bolo asi 5 

parkovacích miest. Bolo by treba natrieť žltou farbou, aby tam bol ten zákaz. Chýba aj dodatočná 

značka „hlavná cesta“ z Emanuelovho nám. na Ul. 6. apríla. Tá tabuľka tam bola, ale niekto ju 

zobral. 

•  

primátor – firme Skanska bola zadaná objednávka na práce (odstránenie bývalého košiara) za sumu 

21 480 €, faktúra je na sumu cez 23 tis. €. A múry neboli odstránené. Faktúru k úhrade nepodpíše. 

p. Rakús – zaplatiť len toľko, aká bola objednávka a nech to dorobia. 

Ing. Horská – tie múry, ak by sa zbúrali, boli by sa odkryli záhrady. A muselo by mesto ich tam 

vybudovať. A bola aj požiadavka na vyvezenie sute na Hviezdoslavovej ulici. Bola vypočítaná 

objednávka na určitý objem. Dá to opraviť. 

primátor – dali ponuky p. Čáp, p. Šimončík aj p. Žák – nemali šancu sa zmestiť do stanovenej 

sumy. Najmenej za 10 áut je tam tej sute. 

•  

primátor – rád by vedel, z akého dôvodu nebol vyrubený poplatok za komunálny odpad firme Real 

konto s.r.o. – poprosí hl. kontrolórku, aby to preverila. A dáva na vedomie navýšenie ceny o 3 %  

za vývoz komunálneho odpadu firmou Marius Pedersen. 

•  

p. Spál – hovorilo sa o tom moste nad Holeškou – a hovorilo sa o tom, aby sme preferovali 

vrbovských podnikateľov. 
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p. Rakús – ide o to, akým spôsobom sa robí výber firiem. 

 

10.  Návrhy na uznesenia 
Uznesenie č. 82/X/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

a/ predloženie žiadosti Základnej školy, Školská 4, Vrbové, v zastúpení riaditeľom Ing. Jaroslavom 

Tomčíkom, o FP v rámci výzvy OP cezhraničnej spolupráce SR-ČR 2007-13 za účelom 

realizácie projektu „KUK aneb objevujeme česká a slovenská zákoutí“, ktorého ciele sú 

v súlade s platným územným plánom mesta a platným Programom hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja mesta 

b/   zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

c/  financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt, t.j. vo 

výške 2 677,56 €. Celková výška projektu je 53 551,20 €. 

 

hlasovali: 11 

za: 11       proti: 0    zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, 

JUDr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,  

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

Uznesenie č. 83/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– súhlasí – 

s bodom č. 1 v „Návrhu plánu technického rozvoja prevádzky TTZ mesta Vrbové na rok 2012“ 

predloženým spoločnosťou Dalkia, a.s. Bratislava. 

 

prítomní: 10 

za: 5      proti: 2   zdržal sa: 3 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, I. Spál, Ing. N. Horská, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just, 

JUDr. Š. Kubík, Dr. J. Miklášová,   P. Rakús  Mgr. M. Šandrik  

 

Uznesenie č. 84/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– predbežne schvaľuje –  

v zmysle § 9a ods. 9 zák. č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí dlhodobý prenájom časti nehnuteľnosti 

v k. ú. Vrbové – pozemku p. č. 3168 reg. C, ostatné plochy, o výmere cca 200 m2,  vedenom na LV 

1900, vlastník mesto Vrbové – formou obchodnej verejnej súťaže. 

 

prítomní: 10 

za: 10          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

Uznesenie č. 85/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie  – 

vzdanie sa členstva Mgr. Andreja Mešenca v komisii pre otázky sociálne, zdravotné a bytové. 
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Uznesenie č. 86/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– menuje –  

Mgr. Máriu Miklovičovú za členku komisie pre otázky sociálne, zdravotné a bytové. 

 

prítomní: 8 

za: 8          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,   

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik,  

 

Uznesenie č. 87/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o pripravenosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta na školský 

rok 2011/2012. 

 

Uznesenie č. 88/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zápis do kroniky mesta Vrbové za rok 2010. 

 

prítomní: 10 

za: 10          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

 

Uznesenie č. 89/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odpredaj 1/7 pozemku p. č. 33, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvoria, v k. ú. Vrbové, 

zapísaný na LV 139 o výmere 87 m2, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, z dôvodu prístupu na 

vlastné pozemky p.č. 30 a p.č. 31, k. ú. Vrbové, v súlade s ustanovením § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí 

– Branislavovi Jobusovi, nar. 2. 4. 1969, bytom Vrbové, Ul. Gen. M. R. Štefánika 198/15, 

za cenu 300 €. 

 

prítomní: 10 

za: 10          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik 

 

Uznesenie č. 89/XI/2011 primátor mesta nepodpísal, lebo pri jeho prijatí nebol dodržaný postup 

vyžadovaný zákonom. 
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Uznesenie č. 90/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

zmenu účelu dotácie, ktorá bola poskytnutá rím.-kat. cirkvi, farnosti Vrbové. Dotácia bude použitá 

na financovanie rekonštrukčných prác na budove farského klubu, ktorá sa nachádza na Nám. sv. 

Cyrila a Metoda č. 4/4, vo Vrbovom. 

 

prítomní: 10 

za: 10          proti: 0   zdržali sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

Uznesenie č. 91/XI/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– predbežne schvaľuje – 

výmenu poškodenej kamery. Finančné prostriedky na výmenu poškodenej kamery budú čerpané 

z rezervného fondu v čiastke cca 3 000 €.  

 

prítomní: 10 

za: 8       proti: 1    zdržali sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,   P. Rakús,   Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

11. Záver 
 

Po prerokovaní bodov schválených v programe a prijatí uznesení poďakoval primátor  

prítomným za účasť a ukončil o 21.30 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 16. novembra 2011   

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   JUDr. Štefan Kubík, v.r.  ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.   ................................................. 


